

Winemakers 1 november

Vi får besök utav Guillaume Michaut från Domaine 47n3e
Han kommer berätta sin historia om hur han tillhör en Chablis familj där alla producerar vin
men han ville gå sin egen väg och odla biodynamiskt

Vi träffas 18:00 för ett glas Cava
Meny med fem viner och meny samt ett glas Cava 1 650 kr

Meny

Tartar på Fjällröding

Finhackad Röding smaksatt med mogen persika, basilika, krandill och havssalt, vinägrett på olivolja och citron, serveras med fröknäcke

Bakad rotselleri och brynt smör

Serveras med bakad skånsk ost, citronemulsion och brynt smör

Friterad Piggvar

Serveras med en ragu på päron, äpple och morot, sojaemulsion och morots crisp

Chablis bräserad Griskind

Serveras med mandelemulsion, rostade nötter och potatisskum

Pasta Alfredo

Varmrökt fläsk, parmiggiano reggiano, rökt olja

Kaffe & Chokladtryffel

Boka bord på www.fredholms.com
Frågor eller bokning via telefon 044 120700

Viner

Chablis Premier Cru • Côte de Savant

Dégustation : Ce vin se distingue par sa pureté et son caractère aromatique riche. Une salinité singulière lui confère une belle fraîcheur, tandis que les notes de fruits mûrs s'expriment avec élégance. Son ample composition aromatique parfaitement équilibrée lui confère une personnalité unique.

Tasting : Pure, rich and charismatic wine. A distinctive salinity offers a beautiful freshness, while elegant notes of ripe fruits unfold. Generously balanced and harmoniously composed, Cote de Savant is my own composition.

Chablis Premier Cru • Beauroy

Dégustation : Gourmand, ample avec de subtiles notes iodées, ce Beauroy propose une belle incursion dans mon terroir de Chablis Premier Cru.

Tasting : Gourmet, full-bodied with subtle iodine notes with some hints of wood, this Beauroy offers a beautiful step into my terroir of Chablis Premier Cru.

Chablis • Cairn

Dégustation: Confidentiel, le Chablis Cairn libère de belles notes florales engageantes, associées à un fruit délicat. Bien équilibré en termes de structure, il garde une belle tension, de la minéralité et une très belle persistance.

Tasting : Confidentially, the Chablis Cairn releases beautiful engaging floral notes, accompanied by delicate fruit. Well-balanced in terms of structure, it maintains a nice tension, minerality, and a very pleasant persistence

Chablis

Dégustation: Un subtil mêlé fleuri aux notes acidulées d'agrumes, suspendu à une trame fraîche et ciselée, ce vin est une belle incursion dans mon terroir de Chablis.

Tasting : Subtle flowery blend, with tangy citrus notes, palate hanging from a fresh and chiseled line, this cuvée is a beautiful incursion into my terroir of Chablis.

Petit Chablis

Dégustation: Le Petit Chablis affiche un nez de fleurs blanches, de peau de pêche, délicatement zesté. Vibrant, doté d'une matière bien profilée, il dévoile une trame charnue et une bouche onctueuse à la salinité élégante.

Tasting : The Petit Chablis offers a delicately zesty nose of white flowers, with a soft touch of peach skin. Vibrant, with a well-shaped structure, it reveals a fleshy and smooth mouth with an elegant hint of salinity.